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             O _edinc� luuung�, cu iz de interminabilitate, din care, de_i îci ciule_ti urechile _i-ci încorzi atencia la detaliile b�t�liei acuzelor
_i replicilor zgomotoase  dintre consilieri _i primar, ie_i la final întrebându-te, mai mult buim�cit decât dumerit, dac� ai înceles
cumva, ceva din contrele verbale care s-au  în_iruit mai bine de dou� ceasuri în strâmtorata sal� de _edince a corpului nou al
Prim�riei. Printre punctele importante care se puteau reg�si pe ordinea de zi a _edincei Consiliului Local  am spicuit, totu_i,
proiectul de hot�râre privind rectificarea bugetului de venituri _i cheltuieli pe anul 2012, proiectul de hot�râre privind cererea
de concesionare a p�_unii comunale c�tre o societate comercial� din judecul Hunedoara _i proiectul de hot�râre prin care
Consiliul Local Lupac va deveni membru fondator al echipei de fotbal FC Voinca Lupac. 


     	La capitolul buget, consilierii au aprobat, cu _ase voturi pentru _i 
trei împotriv�, rectificarea acestuia cu banii suplimentari provenici de
la Consiliul Judecean din sume defalcate din TVA  (40 mii lei + 33 mii 
lei + 4 mii lei). Din aceste sume se vor aloca 14 mii lei pentru 
cheltuieli de personal, 25 mii lei pentru sportul din comun�, 4 mii lei 
pentru ajutorarea persoanelor cu dizabilit�ci _i 34140 lei pentru 
iluminatul public.



     De departe cea mai aprins dezb�tut� tem� a fost cererea de concesionare
pe cinci ani  a p�_unii din extravilanul comunei Lupac. Societatea 
Remax Agro Zoo srl din Coste_ti  se laud� c� are vreo 20 de mii de oi _i
dore_te cât mai mult teren de p�_unat în schimbul sumei de 20 
euro/hectar _i a (chipurile!) angajamentului de cur�cire _i îngrijire a 
terenului concesionat. De ce vrea acest lucru &ndash; pentru c� exist� ni_te 
bani europeni care se aloc� în vederea întrecinerii paji_tilor. Firma cu
pricina ar beneficia de ace_ti bani pentru c� întrune_te o condicie 
impus� de europeni - are multe animale -  iar comuna Lupac, neavând 
multe animale, s-ar alege cu paji_tile îngrijite _i cu ceva bani de 
artificii de chirvai. Totul sun� frumos, îns� cei mai mulci dintre 
consilierii no_tri n-au prea avut încredere în bunele intencii ale 
firmei hunedorene _i i-au respins pentru moment cererea. 



     În ceea ce prive_te echipa de fotbal Voinca Lupac, acesteia i se va 
ad�uga prefixul FC _i va intra în proprietatea Consiliului local 
Lupac... tot cu _ase voturi pentru _i trei împotriv�. Celorlalte dou� 
echipe din comun�: Croacia Clocotici _i Recolta Rafnic, li se va pl�ti 
probabil, ca _i pân� acum, doar arbitrajul, c�ci ele nu sunt suficient 
de &bdquo;reprezentative&rdquo; pentru centrul nostru administrativ.



    A..., era s� uit! De data aceasta au lipsit de la _edinc� ambii 
consilieri UCR!


Daniel Lucacela
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